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ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

  

Organ Kommunala Handikapprådet 

Sammanträdesdatum 2019-04-18 

Datum då anslaget sätts upp  

Datum då anslaget tas ned  

  

Förvaringsplats för protokollet  

  

  

Underskrift Linnéa Karlsson 

  
 

Plats och tid Stadshuset, Skive, Ö:a Esplanaden 5, 671 81 Arvika, kl. 13.30–15.15 

  

Beslutande ledamöter Lisa Levin, ordförande (S) 

Jonas Ås (S) 

Henrik Axelsson (S), §§ 11-13 

Bertil Nilsson (HSO) 

Curt Edenholm (HSO) 

Agneta Wiss Carlsson (HSO) 

Lisbeth Nilsson (HSO) 

Åke Ericson (HSO), ersätter Ann-Marie Andersson (HSO) 

  

Övriga närvarande Amelie Eriksson (HSO), ej tjänstgörande ersättare 

Mikael Jareke, kommundirektör, § 10 

Nick Platel, projektingenjör, § 11 

Linnéa Karlsson, sekreterare 

  

Justerare Bertil Nilsson 

Justeringens plats och tid Kommunledningsstabens kansli den 9 maj 2019 

Paragrafer 9–13 

  

  

Sekreterare Linnéa Karlsson 

  

  

Ordförande Lisa Levin 

  

  

Justerare Bertil Nilsson 
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Khr § 9 Dnr KS 2019/210-100 

Föregående protokoll 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av föregående protokoll och lägger det 

med godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Föregående protokoll från den 14 februari 2019 gås igenom. 

Beslutsunderlag 

Kommunala Handikapprådets protokoll den 14 februari 2019 
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Khr § 10  

Information från Kommunstyrelsen 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen. 

Sammanfattning 

Mikael Jareke redovisar månadsrapporten från mars och ger information om 

det ekonomiska läget avseende Arvika kommun: 

 

• Kommunstyrelsen fattade den 11 mars 2019 beslut om åtgärder för 

att reducera befarat underskott med målsättningen att dessa och 

kommande åtgärder ska medföra att ett nollresultat uppnås under 

2019. Utskott och verksamheter arbetar nu i enlighet med detta 

beslut. 

 

• Det prognostiserade resultatet är 21,6 mnkr och är ca 1 mnkr sämre 

än föregående månads prognos. Arbetet med att finna åtgärder för att 

reducera det förväntade underskottet behöver fortskrida i utskott och 

dess verksamheter. 

 

• De största förändringarna sedan föregående prognos är fortsatta 

kostnadsökningar avseende placeringar inom socialtjänsten samt 

lägre kostnader för avskrivning och drift för översvämningsskyddet. 

 

• Utredning om regional samverkan kring ledning av räddningsinsatser 

(Räddningsregion Bergslagen) går framåt. Ett resultat förväntas 

senast vid årsskiftet. Åtgärder för att öka ledningsförmågan vidtas 

efter hand. 

 

• Invigning av Ritz genomfördes under två veckor med god 

uppslutning av engagerade föreningar och besökare. I nuläget är det 

god uthyrningsgrad. Två projekt har startat på biblioteket - 

skaparverkstad och IT-guide.  

 

• FÖP-hamnen har varit ute på samråd och förberedelser pågår för 

nästa granskningsfas. 

 

• Planeringen för den nya högstadieskolan är inne i ett intensivt skede i 

samarbete mellan Lärande och stöd, AFAB, SERNEKE och 

underentreprenörer.  

 

• AFAB:s fastighet Posten 1 invigdes den 30 mars.  
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Khr § 10 forts. 

 

I samband med månadsrapporten fördes en diskussion om den aktuella 

vindkraftparken i Stömne.  

Beslutsunderlag 

Muntlig föredragning av Mikael Jareke den 18 april 2019 
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Khr § 11  

Information om Västra Torggatan/Torget 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen. 

Sammanfattning 

Nick Platel informerar Kommunala Handikapprådet om ombyggnaden på 

Västra Torggatan/Torget. Åtgärder som kommer att göras är bland annat: 

 

• Västra Torggatan kommer att läggas i samma höjd, det vill säga, inga 

höjdskillnader kommer att finnas. Det kommer även att läggas 

betongsten istället för kullersten vilket gör det lättare att ta sig fram. 

 

• På Torget kommer en sträcka kullersten bytas till platt sten vilket 

ökar tillgängligheten.  

 

I samband med informationen fördes en diskussion om gatlyktornas 

placering i centrum. Curt Edenholm (HSO) menar att det ibland kan vara 

svårt att se dem och att det bästa vore att sätta upp dem på fasaden. Nick 

Platel tar med sig synpunkten. 

 

Det fördes även en diskussion om handikapparkeringarnas utformning, att 

det på vissa parkeringar finns höjdskillnader som försvårar tillgängligheten.  

 

Nick Platel informerar även om att en ny handikapparkering planeras vid 

Verkstaden. 

Beslutsunderlag 

Muntlig föredragning av Nick Platel den 18 april 2019 

Karta Torget den 25 februari 2019  
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Khr § 12  

Återkoppling på frågor från tidigare möten 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet lägger frågorna samt svaren med godkännande 

till handlingarna. 

Sammanfattning 

Frågor från tidigare sammanträden redovisas och diskuteras: 

 

• Hur går det med boendeutredningen från Sweco? Jonas Ås (S) svarar 

att den inte är klar än men att arbetet pågår. När den är klar kommer 

Kommunala Handikapprådet att få ta del av den. 

 

• Jonas Ås (S) informerar Kommunala Handikapprådet att det är 60 

minuter som gäller vid ett trygghetslarm. Om det är en livshotande 

situation ska man ringa 112. 

 

• Kommunala Pensionärsrådet har tillsammans med Kommunala 

Handikapprådet diskuterat att genomföra en Seniormässa på Ritz. 

Besök från Göran Friman (information om tandhälsa) och besök från 

Yngve Gustavsson (geriatriker) skulle vara önskvärda besök en sådan 

dag. Lisa Levin (S) informerar om att kommunens kompetens på 

området tandhälsa och geriatrik kan användas vid föreläsningar, men 

arvoderade föreläsare behöver finansieras av arrangören – vilket kan 

vara en pensionärsförening eller flera föreningar tillsammans.  

 

• Kommunala Handikapprådet diskuterade vid förra sammanträdet vad 

de 500 000 kronorna som kommunen för ett tag sedan fick i syfte att 

användas till tillgänglighetsanpassning använts till. Jonas Ås (S) 

förklarar att de årligen avsätts för anpassningar i gaturummet.  

 

• Vid sammanträdet den 14 februari önskade Kommunala 

Handikapprådet att maskinrummet på torget skulle göras om till en 

handikapptoalett. Lisa Levin (S) informerar att det kommer göras en 

handikapptoalett där. 
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Khr § 13  

Handikapporganisationerna har ordet 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet lägger frågorna och svaren med godkännande 

till handlingarna. 

Sammanfattning 

Kommunala Handikapprådets synpunkter samt frågor: 

 

• Vid Korpralen har det blivit allt svårare att få tag i en parkeringsplats, 

vilket Kommunala Handikapprådet tror kan bero på att de som bor i 

närheten använder sig av parkeringarna. För att åtgärda problemet 

beslutar handikapporganisationerna att ta kontakt med AFAB. Det 

behövs även fler handikapparkeringar vid Korpralen, framför allt vid 

entrén. 

 

• Curt Edenholm (HSO) lyfter frågan om hur läget ser ut angående 

rekrytering av sommarvikarier. Jonas Ås (S) förklarar att 

rekryteringen är igång och att det ser ut att bli som föregående år. 

 

• Amelie Eriksson (HSO) frågar hur det har gått med badbryggan på 

Ingestrand. Det är viktigt att konstruktionen blir rätt från 

början. Jonas Ås (S) återkommer med svar vid nästa sammanträde.  

 

• Åke Ericsson (HSO) frågar hur det går med utbyggnaden av 

Nybacken. Jonas Ås (S) förklarar att upphandlingen är igång och att 

det är beslutat att tillbyggnaden ska byggas. 
 


